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Valdes sēde 2015 – 8

Piedalās: Andris Spaile, V. Bitenieks
Protokolē: Anita Albrante
Klātesošie: Krists Eiduks

A.  Spaile  atdod  H.  Hanso  paredzēto  balvu  no  Baltijas  arboristu  čemionāta  V.
Biteniekam, lai tas nogādā to Heiki.

A. Albrante nosūta visiem valdes locekļiem atklātas vēstules paraugu izskatīšanai un
lietošanai.
 
Mājaslapa
A.  Spaile  turpina  konsultēties  par  mājaslapas  funkcionalitātes  nodrošināšanas
iespējām.
V. Bitenieks uzlabo likumdošanas sadaļu mājaslapā.
Jaunu biedru uzņemšana.
Uzrunāts L. Andersons, par otras rekomendācijas iesniegšanu
Darbnīca par koka atsaišu uzlikšanu
V.  Bitenieks  sagatavo  informāciju  par  ‘COBRA’  atsaitēm  un  darbnīcas  dienas
kārtības uzmetumu
Uzrunāt ražotājus “Certeks”, “Balt  load” un “ARV Baltija”par iespējām piedalīties
darbnīcā ar prezentāciju par savu izplatīto materiālu marķējumiem, sortimentu u.c.
A. Spaile uzrunā H. Riekstu kā oficiālo “GEFA”pārstāvi.
Līdz 11.11 uzrunāt ražotāju pārstāvjus par iespējām piedalīties darbnīcā.
Citi jautājumi
Turpināt darbu pie koku kopšanas standarta darba grupas izveides un sasaukšanas.
Elektroniski nosūtīt pētnieciskā darba uzdevumu valdei (A. Spaile)
A. Spaile ziņo par ISA konferenci ASV. 
Sagatavot info par pasākumiem ASV ievietošanai mājaslapā (A. Spaile)
Izveidot aptaujas anketu biedriem par iestāšanos ISA

Nākošā valdes sēde notiks 4. decembrī, laiks un vieta tiks precizēti.


